
To:  UOB Kay Hian (Hong Kong) Limited   

       UOB Kay Hian Futures (Hong Kong) Limited    

 

Opt out of receiving email notification of trade execution 

取消交易電子郵件通知 

I/We would like to notify your company my/our authorization to Opt out of receiving email 
notification of trade execution. I/We confirm that I/we fully understand and accept the risk of opting 
out of email notification:  

1. Where hackers have logged into my/our internet trading accounts to trade, I may not be 
able to receive prompt notification of such trades via email and may not be able to discover 
unauthorized transactions promptly; and  

2. I/We will not be able to receive via email the latest update of the order execution status.   

本人/吾等現通知貴公司有關本人/吾等之授權取消交易電子郵件通知。本人/吾等理解並同意接
受拒收電子郵件通知的風險：  

1. 如有黑客登錄本人/吾等的互聯網交易賬戶進行交易，我將無法透過電子郵件即時收
到此類交易的通知，並且無法及時發現未經授權的交易及；  

2. 本人/吾等將無法透過電子郵件接收訂單執行狀態的最新更新。     

 

Full Name 客戶全名:                   _____________________________________________ 

 

Account Number 戶口號碼:        ____________________________-_________________       

Applicable Account(s) 適用的帳戶:  

□Cash現金     □Margin保證金     □Stock Option股票期權     □Futures期貨    □All Accounts所有戶口 

                              

Client’s Signature 客戶簽署:       ______________________________________________ 
                                                                               (business chop (if any) 業務印章 (如有)) 
Date 日期:   

Submit the signed form either by:  提交簽署聲明的方法:  

1) Send email by attaching the scanned copy of the statement to our emailbox for receiving e-form 
(eform@uobkayhian.com.hk). 簽署聲明並將副本電郵至我們接收電子表格的郵箱
(eform@uobkayhian.com.hk) 。 

 2) Send the original statement by post to our office address: 6/F Harcourt House, 39 Gloucester Road, 
Hong Kong (Attn.: Client Services Department). 簽署聲明並將正本郵寄至我們的辦公地址：香港
灣仔告士打道 39號夏愨大廈 6樓（備注：客戶服務部）。 


